



PROTOKOLL

Organ: Styret

Tid: Mandag 11. mai 2015

Sted: Løkkerudveien 3, Grååsen (hos Unni)

Møtedeltakere: Ivar Vågen, Nina Merethe Auren, Unni Sommervik Auren, Claes A. Kolstad, Åge Vold og Anders Løkke. John H. Hvalshagen hadde meldt forfall.

Saker til behandling:

1. Protokoll for styremøte nr.3/2015 – godkjenning

Saksopplysninger: a. Protokollen for møte nr.3/2015 (er godkjent tidligere, men skal undertegnes)

Vedtak: Protokollen er gjennomgått for oppfølging og undertegnet.

2. Referatsaker

Følgende dokumenter ble gjennomgått:

- 2.1. Kontoutskrift fra Askim og Spydeberg sparebank – saldo pr. dato er kr.66.538,53
- 2.2. Medlemskontingent 2015 – antall iht. dagens kontoutskrift er innbetalt fra 85 (inkl. Tyttebæret bh)
- 2.3. Medlemssystem for velforeninger – tilbud april 2015 fra DataLink (orienteres i møtet)
- 2.4. Invitasjon til oppstartsmøte trafikksikkerhetsdag fredag 4. september 2015
- 2.5. Meil 29.4.2015 fra Sti-gruppa / Thore Skollingsberg. Stein Osflaten har tiltrådt Sti-gruppa.
- 2.6. Invitasjon til dialogmøte med politikere og ledelse Eiendom og teknisk drift + Teknisk forvaltning 21.4.2015. Møtereferatet, utarbeidet av virksomhetsleder Teknisk forvaltning; Jon Gunnar Weng.
- 2.7. Brøyting mellom Buerveien og FV122 – skade på toppdekke (meil fra David Sjøen til Erik Flobakk)
- 2.8. Sammenslutning av Spydeberg Sparebank og Askim Sparebank f.o.m. 27. april 2015
- 2.9. Brev datert 24.11.2014 om tilstanden av veidekket og fullføring av infrastrukturen – status / møte 12.3.2015 med Erik Flobakk
- 2.10. Grååsen-dagen 19.9.2015 kl.14 – forespørsel til Dag Strømsæther / Nasjonale Festningsverk
- 2.11. Solli-stien – status / ikke noe nytt
- 2.12. Miljø-komiteen / Rusken-Aksjonen 2015 – status: 12 voksne menn og 1 barn deltok; flott innsats
- 2.13. Sti-komiteen – status: Det er behov for kapping av snuble-stubber i Rådyrstiens syd-vestre del.
- 2.14. GrååsenNytt nr.2/2015 – aktuelle temaer: Støysaken - utbedringstiltak m.m.
- 2.15. Brev fra Brønnøysundregistrene datert 7.3.2015 om endring av vårt styre i Enhetsregisteret.

Vedtak:

Referatsakene tas til orientering, med følgende kommentarer:

1. Pkt. 2.4. David og Ivar deltar fra GVF
2. Pkt. 2.6. Møtereferatet indikerer at initiativ i støysaken gjelder utbedring; det er behov for avklaring.
3. Pkt. 2.10. Styreleder følger opp Dag Strømsæther
4. Pkt. 2.13. Styreleder melder utfordring til Sti-komiteen (sammen med supplering og justering av skilt).

3. Kommuneplan 2015-2027 – formannskapetets høringsforslag / supplerende innspill

Saksopplysninger: Aktuelle temaer?: a. Fortetting ift. eksisterende (Grååsen: Utvidelse Løken + Bråtania), b. Spredt boligbygging, c. G/s-vei Grååsen/Sentrum, Fredning av friområde, d. Fortetting av boligområder / regler ift. eksisterende, e. Ny barneskole, f. Registrering av fornminner, g.

Transformasjon / omskaping av eksisterende, h. Signalisere lang fremtid (ut over angitt tidsperiode), i.



Eventuelle andre temaer? Dette er noe vi kan diskutere som grunnlag for nytt innspill innen fristen 2015.

Vedtak:

GVF sender et supplerende innspill i forkant av formannskapetets behandling av saken i møte 20. mai 2015. Styrets leder lager et utkast som sendes styrets medlemmer og vara for evt. kommentarer før endelig tekst og ekspedering.

4. Støy fra trafikken på nye E18 – status og aktuelle handlinger

Saksopplysninger: a. Info fra Åge Vold – meil 30.4.2015, b. Referat fra dialogmøte med KMPT og virksomhetene Teknisk forvaltning og Kommunale bygg og anlegg 21.4.2015, c. Videre arbeid?

Vedtak:

Styret ber Spydeberg kommune om et snarlig møte for å diskutere saken på nytt. Det ønskes at både virksomhetsleder Teknisk forvaltning Jon Gunnar Weng og daglig leder Mona Spakmo, Helsehuset, Samfunnsmedisin, deltar.

5. Grusbanen / Ball-løkka – sykkel cross-bane

Saksopplysninger: a. Aksept fra Spydeberg kommune, b. Plan for tiltaket, c. Gjennomføring, d. Kostnader / finansiering, e. Befaring sammen med Frank Arne Mosling i forkant av styremøtet.

Vedtak:

1. Frank Arne utarbeider en enkel plan for tiltaket, innhenter informasjon fra aktuelle personer og firmaer som kan bidra med masser, maskiner og arbeid, og lager et kostnadsoverslag og en fremdriftsplan.
2. Styret er positiv til tiltaket, og at Grååsen Velforening evt. også kan søke om tilskudd og evt. bidra med midler og dugnad. Styret avventer planen før videre behandling.

6. Eventuelt

Følgende spørsmål ble tatt opp:

6.1. Neste møte fastsettes til: mandag 15. juni 2015 kl.19:45

6.2. Berørte beboere anmodes om å møte i KMPT når saken om 9 nye tomter behandles (19.5.2015 kl.17:30).

ooOoo

Protokollen godkjennes av styreleder sammen med 2 fra styret, som deltok på møtet. Møtet hevet.

Underskrifter:

styreleder

styremedlem

styremedlem